



天后中英文幼稚園 (二校)

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

2021-2022 年度開課須知

ST002a/2021

敬啟者：

教育局於 8 月 3 日宣佈全港學校分階段、有秩序地逐步復課，原則上實施半日上課，現本年度開學日期、時間及注意事項詳列如下，敬請家長留意：

(一) 幼兒班、低班及高班開課日期及適應週上課時間：

級別	日期	上課時間
K3 及 K2	1/9(三) – 3/9(五)	9:00—12:00
	6/9(一)開始	上午班 9:00—12:00 全日班 9:00—1:00
K1	2/9(四) – 3/9(五) ※需由一名家長陪同幼兒一同上課。	K1A — 9:00---10:30 K1B — 10:45---12:15
	6/9(一) – 10/9(五) ※上述日期家長不需陪同學生上課。	9:00—11:00
	13/9(一)開始	上午班 9:00—12:00 全日班 9:00—1:00

(二) 學生名牌：請每天將學生名牌扣掛於學生之校服上，以資辨別。
(編班及學生名牌於新生家長會當天派發)

(三) 有關 2021 年至 2022 年度繳交學費須知事項詳列如下：

班級/班制	月份		學費	膳費
上午班 K1.K2.K3	2021 年 9 月至 2022 年 7 月	已持有 幼稚園入學註冊證	\$0	/
全日班 K1.K2.K3			\$317	正待批核

* 備註：

1. 幼兒班新生已繳交註冊費者，將於稍後以支票退回家長。
2. 申請學費減免及已批核之家長，因有待確認有關資料，故需要繳交上列費用，直至本園接獲學資處通知結果。請於十號前親臨校務處繳交或放入學生通告袋內。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。
3. 如有任何疑問，可致電 2458 0796 或親臨本園校務處查詢。



天后中英文幼稚園 (二校)

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

New Term Reminder(2021-2022)

ST002b/2021

To whom it many concern,

Due to the latest development of COVID-19 vaccine, The Education Bureau (EDB) announced the arrangement for Class Arrangements in 3 August. School is allowed to operate half-day lessons for students. Please find our arrangement below:

1) K1, K2 and K3 class's timetable for the first school day and adaption week

Class	Date	Time
K3, K2	1/9 (Wednesday) – 3/9 (Friday)	9:00—12:00
	Start from 6/9 (Monday)	A.M. Class 9:00—12:00 W.D. Class 9:00—1:00
K1	2/9 (Thursday) – 3/9 (Friday) * Parents can accompany with your kid within these three school days.	K1A — 9:00—10:30 K1B — 10:45—12:15
	6/9 (Monday) – 10/9 (Friday) * Parents cannot accompany with your kid within these school days.	9:00—11:00
	Start from 13/9(Monday)	A.M. Class 9:00—12:00 W.D. Class 9:00—1:00

2) Student Nameplate: Please hanged up the nameplate every day before coming to school.

3) 2021-2022 school fees are as follow:

Class	Types	Months	School fees	Meal charges
K1-K3	Half-day	September 2021 To July 2022	\$0	/
K1-K3	Whole-day		\$317	Notify later

Remarks:

- All items suitable for student who had joined **Pre-primary Education Voucher Scheme** or applied **Registration Certificate for Kindergarten Admission**.
- Student needs to pay the fee before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put into the notice bag.
- If any inquiries, please contact the general school office by phone 2458 0796.